

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SANABEL AL-KHAIR FOR FINANCIAL INVESTMENTS Date: 01-04-2026 08:52:46 AM Subject: Trading of Brokerage's company employees	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنايل الخير للاستثمارات المالية التاريخ: AM 08:52:46 2026-04-01 الموضوع: تداولات موظفي شركة الوساطة
Referencing to article (73) from Instructions of Financial Services Licensing and Registration for the Year 2005 please find attached the monthly disclosure report regarding trading done by the (Board of directors or Partners) and their relatives and by the company's employees and their relatives during period from 01-03-2026 to 31-03-2026	أستناد الاحكام المادة (73) من تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية وتنظيمها لسنة 2005 نرفق لكم طيا كشف الافصاح الشهري الخاص بتداولات (اعضاء مجلس الادارة او الشركاء او هيئة المديرين) وأقربائهم وموظفي الشركة وأقربائهم خلال الفترة من 01-03-2026 الى 31-03-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: SAFAA ABUSHAMMALAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: SAFAA ABUSHAMMALAH